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     Protokół nr 2/24 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 21 sierpnia 2024 r. 

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

komisji dokonał przewodniczący komisji Michał Nowak. W chwili stwierdzania 

prawomocności w obradach komisji uczestniczyło 7 radnych. Obrady rozpoczęto 21 sierpnia 

2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:45 tego samego dnia. Obrady odbyły się w sali 

obrad Urzędu Miasta (pok. 229).  

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Michał Nowak - Przewodniczący komisji 

2. Marzanna Gądek-Radwanowska 

3. Fabian Pszon 

4. Wojciech Jagiełło 

5. Agata Blachucik 

6. Marcin Wołyniec 

7. Hanna Białas 

 

Obecność członków komisji – wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

petytor  Tadeusz Głaz (wyraził zgodę na udostępnianie danych osobowych); 

Joanna Mazurkiewicz, radca prawny; 

Wojciech Niewiadomski, zastępca kierownika Wydziału Organizacyjnego. 

 

proponowany porządek posiedzenia komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 1/24 z dnia 25 czerwca 2024 r. 

4. Rozpatrzenie petycji o braku realizacji składanych wniosków i petycji w sprawie 

utworzenia  przystanku MZK koło PKO i Poczty nad Odrą w Koźlu oraz zaplanowania 

kursów autobusów MZK z osiedla Zachód na cmentarze. 

5. Rozpatrzenie skargi na działania dyrektora i pracowników Środowiskowego Domu 

Samopomocy „Promyczek” 

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Wnioski do porządku obrad. 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 1/24 z dnia 25 czerwca 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Michał Nowak poinformował, że poinformował, że protokół został 

zamieszczony na portalu eSesja.pl oraz BIP, wobec braku uwag poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu nr 1/24. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 1/24 z dnia 25 czerwca 2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Michał 

Nowak, Fabian Pszon, Marcin Wołyniec 

 

Ad 3. 

Rozpatrzenie petycji o braku realizacji składanych wniosków i petycji w sprawie 

utworzenia  przystanku MZK koło PKO i Poczty nad Odrą w Koźlu oraz zaplanowania 

kursów autobusów MZK z osiedla Zachód na cmentarze (petycja stanowi załącznik do nin. 

protokołu)  

 

Przewodniczący Komisji Michał Nowak poinformował, że po raz czwarty komisji zostały 

przedstawione te same wnioski. Do wniosku została dołączona lista z 60 podpisami, 

wnioskodawca ponawia swoje wnioski. Stanowisko Prezydenta Miasta brzmi, że wniosek jest 

bezzasadny.  

 

Petytor  Tadeusz Głaz poinformował, że nikt nie interesuje się zamkniętym sklepem 

Intermache, samochodami pozostawianymi na parkingu na rejestracjach z Żor, 

zlikwidowanymi 20 sklepami w Koźlu, zlikwidowano Bar Mleczny, sklep elektryczny, 

meblowy, sklep Dombik, wspomniał o śniętych rybach na Kanale Gliwickim, nieczynnym 

dworcu kolejowym w Koźlu, w czasie budowy przy ul. Żeromskiego  nie zadbano o przejście 

dla pieszych. Nie honorują jego odznaczeń i zasług oraz jego osoby. Ziemia się wysusza, należy 

zadbać o nasadzenia.  

 

Przewodniczący Komisji Michał Nowak poprosił o wypowiedz w temacie wniosku a nie 

poruszanie wszystkich innych problemów.  

 

Radny Fabian Pszon również poprosił o wypowiedz w temacie. 

 

Petytor  Tadeusz Głaz poinformował, że za ww. petycją podpisało się 60 osób, jest zasłużonym 

działaczem społecznym, nie realizuje się jego próśb, szczególnie zmiany przejazdów 

autobusów MZK oraz lokalizacji przystanków MZK. Uważa, że autobusy MZK powinny być 

darmowe.  

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak zgłosił wniosek zgodny ze stanowiskiem Prezydent 

Miasta: Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle w wyniku rozpatrzenia petycji, popartej podpisami, 

stwierdza, iż zajęła już stanowiska w uchwałach, Nr LII/624/22 oraz LIV/649/23. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przewodniczący komisji Michał Nowak zgłosił wniosek zgodny ze stanowiskiem Prezydent 

Miasta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Wojciech Jagiełło, Michał Nowak, Fabian Pszon, Marcin 

Wołyniec 

PRZECIW (1)Marzanna Gądek-Radwanowska 
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Radna Marzanna Gądek-Radwanowska poinformowała, że w głosowaniu pomyliła się, jest 

,,za”. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (7 głosów ,,za”) przyjęła ww. wniosek. 

 

Ad 3. 

Rozpatrzenie skargi na działania dyrektora i pracowników Środowiskowego Domu 

Samopomocy „Promyczek”(skarga stanowi załącznik do nin. protokołu)  

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak  poinformował, że skarga złożona dnia 5 czerwca 2024 

r. doręczona w dniu 17 czerwca 2024 r., za pośrednictwem dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu, zwana dalej „skargą”, zawiera kierowany pod 

adresem pracowników, w tym dyrektora ŚDS, zarzut wezwania pogotowia i policji w związku 

ze zdarzeniem z dnia 16 maja 2024 r. z udziałem córki Skarżącej, a także zasadności działania 

przybyłych funkcjonariuszy Policji. Do skargi załączono dwie strony dokumentacji medycznej 

córki Skarżącej. Skarżąca z jednej strony zgłosiła pobicie a jednocześnie z drugiej strony 

wniosła o zwiększenie liczby godzin opieki w ŚDS dla córki. W ocenie dyrektora ŚDS, sposób 

działania policjantów był adekwatny do zaistniałej sytuacji, gdyby wezwanie przez 

pracowników ŚDS służb było bezzasadne odstąpili by oni od podejmowania działań. Kadra 

ŚDS, działała zgodnie z procedurami. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak zgłosił wniosek zgodny ze stanowiskiem Prezydent 

Miasta: 

Z przyczyn określonych w uzasadnieniu stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały, Rada 

Miasta Kędzierzyn-Koźle uznaje skargę na działania podjęte przez dyrektora i pracowników 

Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” w Kędzierzynie-Koźlu w związku ze 

zdarzeniem w dniu 16 maja 2024 r. za bezzasadną. 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stosunkiem głosów: 

 6 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się”, głosów przeciw nie było 

 przyjęła ww. wniosek. 

 

 Przewodniczący komisji zwrócił się o udzielenie pomocy przez Prezydenta Miasta  

 w przygotowaniu projektów wszystkich uchwał podjętych na dzisiejszym posiedzeniu.  

 

Ad 5. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że na początku komisji zapomniał 

poinformować o kworum,  zostało ono zachowane, obecni byli wszyscy członkowie komisji  

 

Ad 6.  

Zakończenie obrad. 

Obrady zakończono o godz. 16:45 tego samego dnia. 

Protokołowała A. Dworaczek 


